

Published by the Authority of  
The HON. JAMES A. MCKINNON, M.P.  
Minister of Trade and Commerce

Publié par ordre de  
L'honorable JAMES A. MCKINNON, M.P.,  
Ministre du Commerce

DOMINION BUREAU OF STATISTICS  
CENSUS OF INDUSTRY  
FORESTRY BRANCH  
OTTAWA - CANADA

APR 26 2011  
CANADA COPY  
STATISTIQUE CANADA  
LIBRARY BIBLIOTHEQUE

BUREAU FEDERAL DE LA STATISTIQUE  
RECENSEMENT INDUSTRIEL  
BRANCHE FORESTIERE  
OTTAWA - CANADA

Dominion Statistician: Herbert Marshall, B.A., F.S.S. Statisticien du Dominion  
Chief of Forestry Branch: L. J. Pouliot, B.A. Chef, Branche Forestière

THE BEEKEEPERS' AND POULTRYMEN'S  
SUPPLY INDUSTRY, 1944.

L'INDUSTRIE DES FOURNITURES POUR  
L'APICULTURE ET L'AVICULTURE, 1944.

Ottawa, May, 1946. - The Beekeepers' and Poultrymen's Supply industry includes establishments engaged wholly or chiefly in the manufacture of incubators, hives and other supplies for poultrymen and beekeepers.

There were 10 establishments in this group in 1944 distributed as follows: Ontario 5, Quebec 1, Manitoba 3 and British Columbia 1.

The table below gives the principal statistics of this group for 1943 and 1944 and shows increases for all items except fuel used and cost of materials.

There are a number of establishments classed in other industrial groups which make relatively small quantities of beekeepers' supplies as a side line. Complete figures on production by all industrial groups and further details concerning this industry will be given in a later report on the wood-using industries as a whole.

Ottawa, mai 1946. - L'industrie des fournitures pour l'apiculture et l'aviculture comprend les établissements dont l'occupation exclusive ou principale consiste dans la fabrication de couvoises, ólovouses, ruches et autres fournitures pour aviculteurs et apiculteurs.

Il y avait 10 établissements dans ce groupe en 1944, distribués comme suit: Ontario 5, Québec 1, Manitoba 3, et Colombie Britannique 1.

Le tableau ci-dessous donne les principaux statistiques de l'industrie pour 1943 et 1944 et montre des augmentations pour tous les items sauf le combustible et le coût des matières premières.

Il y a un certain nombre d'établissements classés dans d'autres groupes industriels qui produisent des quantités relativement faibles de fournitures pour l'apiculture et l'aviculture en à côté. Les chiffres de la production totale de tous les groupes et des détails additionnels touchant cette industrie seront donnés dans un rapport subséquent sur toutes les industries utilisant le bois.

Items	Unit	1943	1944	Unité	Item
Establishments .....	No.	9	10	nomb.	Etablissements.
Employees on salaries .....	No.	19	25	nomb.	Employés à salaire.
Salaries paid .....	\$	23,710	32,162	\$	Salaires payés.
Employees on wages ...	No.	38	46	nomb.	Employés à gages.
Wages paid .....	\$	35,291	41,796	\$	Gages payés.
Fuel used .....	\$	3,512	3,333	\$	Combustible.
Electricity purchased	kWh	104,930	144,565	kWh	Électricité achetée.
Electricity purchased	\$	2,674	3,892	\$	Électricité achetée.
Cost of materials ....	\$	160,452	114,724	\$	Coût des matières premières.
Value of products .....	\$	415,013	421,618	\$	Valeur de la production.

The following firms were engaged wholly or chiefly in the manufacture of beekeepers' and poultrymen's supplies in 1944: -

F. W. Jones and Son, Ltd., Dutch Street, Bedford, P.Q.  
A. J. and M. C. Benson, Billings' Bridge, Ontario.  
W. A. Chrysler and Son, R.R. 5, Chatham, Ontario.  
Cook's Supplies, Edward Street, Aurora, Ontario.  
Albert D. Ewen, Eno, Ontario.  
Model Fenco & Incubators, Ltd., 196 River St., Toronto, Ontario.  
Andrews & Son Co., 284 Victor St., Winnipeg, Manitoba.  
Kolner Manufacturing Co., Winnipeg Beach, Manitoba.  
Brett-Young, Ltd., 416 Corydon Ave., Winnipeg, Manitoba.  
S. P. Hodgson & Sons, 555 - 13th Ave., New Westminster, British Columbia.

Les firmes dont les noms suivent s'occupaient exclusivement ou principalement de la production de fournitures pour l'apiculture et l'aviculture en 1944: -

32-5-5

STATISTICS CANADA LIBRARY  
BIBLIOTHÈQUE STATISTIQUE CANADA



1010760865